
Motioner till årsmöte 18 mars 2024 

 

Utökade parkeringsytor 

Det vore bra om att försöka utreda om det går att få fram mer parkeringsytor. Skall Hestra i 

framtiden klara stora event, så behövs säkert detta. Vi ser att Borås får SM-dagar nästa år. Detta 

kommer säkert att spilla över på vår anläggning. Det känns också att vi får fler långväga gäster till 

stugan både sommar och vinter . 

MVH  

Lennart Fritzson 

  

Styrelsens svar: 

Vi tycker det här känns som en intressant idé, vi rekommenderar årsmötet att besluta att frågan 

vidarebefordras till Stugsektionen för vidare utredning och framtagande av förslag för 

godkännande av huvudstyrelsen. 

  

Sätta upp ljudisolerande/ljuddämpning i Hestrastugan kafédelen.  

Akustiken i Hestrastugan i när det vistas många i där är ansträngande och det är svårt att höra och 

föra samtal även för normalhörande när många pratar, äter och slamrar med tallrikar.  

Förslag: Ljuddämpande/ljudabsorberande textilier för att förbättra ljudmiljön och akustiken i 

stugan i fiket. 

Ellen Lindell 

  

Styrelsens svar: 

Vi tycker det här känns som en intressant idé, vi rekommenderar årsmötet att besluta att frågan 

vidarebefordras till Stugsektionen för vidare utredning och framtagande av förslag för 

godkännande av huvudstyrelsen. 

  

  

Motion angående föreningens anslutande till "Svenska Parasportförbundet och Sveriges 

Paralympiska Kommitté" (Parasport Sverige) 

Eftersom vår förening under en tid har kunnat erbjuda möjligheter för människor med 

funktionsnedsättning att träna och delta i våra aktiviteter anser jag att det är dags att söka 

medlemskap i de organisationer som företräder våra utövares intresse. 

  

Medlemskap i Parasport Sverige möjliggör bland annat bättre förutsättningar att söka bidrag, få 

vetskap om möjlighet att delta i tävlingar och träningsläger, sprida kunskapen om att vår förening 

erbjuder paraidrott och skapa kontakter med andra föreningar för samarbete. Det visar också att vi 

är en förening för alla och att vi månar om alla föreningens medlemmar. 

  

Jag föreslår därför: 

•                        att föreningen ansöker om att ansluta sig till Parasport Sverige, vars medlemsavgift 

2023 är 400 kr/år. Föreningen får då också sin geografiska tillhörighet i specialidrotts-distrikts-

förbundet (SDF) Västra Götalands Parasportförbund, som tar ut en årsavgift på 500 kr/år. 

Barbro Jonsson 

  

 



Styrelsens svar: 

Vi tycker det här känns som ett bra initiativ, och rekommenderar årsmötet att bifalla motionen. 

  

 

 

Motion förändring av Hestra IF:s stadgar gällande Ekonomisektion 

Bakgrund: Föreningens stadgar anger att föreningen bland annat ska ha Ekonomisektionen för sin 

administrativa verksamhet. 

Men då föreningens alla ekonomiska ärende behandlas av huvudstyrelsen, så har 

Ekonomisektionen under ett flertal år inte haft någon verksamhet. 

  

Med anledning av ovanstående föreslår Huvudstyrelsen årsmötet att besluta att Ekonomisektionen 

tas bort som sektion i föreningens stadgar. 
 


